
Obecné zastupiteľstvo v Pribvline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 25. augusta 2017

Prítomní poslanci OZ:

Ospravedlnení: 
Ostatní prítomní:

Ing. Miroslav Beharka, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, Dušan 
Poliak,
Ľuboš Bobrik, Ing. Ján Vrbičan 
podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a konštatoval, že 
z celkového počtu 9 je prítomných 5 poslancov, takže toto zasadnutie je uznášaniaschopné. Ďalej oboznámil 
prítomných s návrhom programu rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 
z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5.Správa hlavného kontrolóra obce o vykonanej kontrole za I. polrok 2017 -  nakoľko hlavný kontrolór predložil 

túto správu, ale ospravedlnil svoju neúčasť na dnešnom rokovaní, doporučuje tento bod presunúť na nasledujúce 
rokovanie OZ
6. Prerokovanie a schválenie zmeny rozpočtu obce.
7. Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce.
8. Prerokovanie a schválenie kúpy vozidla na zber a zvoz komunálneho odpadu a vyradenie starého vozidla.
9. Rôzne.
10. Diskusia.
11. Záver.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Mgr. Iveta Oravcová, členovia Dušana 

Cibuľová a Pavel Holbus.
Za overovateľov zápisnice starosta určil Ing. Miroslava Beharku a Dušana Poliaka, za zapisovateľku Annu 

Račkovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Ing. Miroslav Beharka, Dušan Poliak
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Anna Račková
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Iveta Oravcová -  predseda, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta 
Oravcová, Dušan Poliak 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
Starosta obce požiadal poslancov aby sa vyjadrili k predloženému návrhu programu.

Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 
z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Prerokovanie a schválenie zmeny rozpočtu obce.
6. Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce.
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7. Prerokovanie a schválenie kúpy vozidla na zber a zvoz komunálneho odpadu a vyradenie starého vozidla.
8. Rôzne.
9. Diskusia.
10. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta 
Oravcová, Dušan Poliak 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom OZ bolo prijaté uznesenie v súvislosti so zmenou znenia 

uznesenia k príspevku pre ECAV Pribylina. Ďalej bolo prijaté uznesenie k príprave projektovej dokumentácie na 
oplotenie ihriska, čo bude prejednávané v bode rôzne.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.
2. ruší
uznesenie č. 162/2017 zo dňa 3. marca 2017.
3. schvaľuje
výšku dotácie pre Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a.v. na Slovensku Pribylina v sume 5.000 € na realizáciu 
projektu „Oprava krovu a výmena strešnej krytiny na veži kostola“.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta 
Oravcová, Dušan Poliak 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 5
Návrh k tomuto bodu bol doručený pri pozvánke a tvorí prílohu zápisnice. Starosta obce informoval, že 

jednotlivé položky sú upravené v súlade so smernicou vydanou v rámci účtovania dotácií.
Pavel Holbus -  príspevok pre DPO SR dostávajú všetci, ktorí boli zaradení do systému celoplošného 
rozmiestnenia síl a prostriedkov, my sme v skupine „B“, za toto sa hradí výstroj, výzbroj, školenie členov a pod. 
starosta obce -  vzhľadom na to, že sme boli podporení v projekte Zberný dvor a stojiská, kde suma na zakúpenie 
vozidla je max. 80.000E s DPH, je potrebné dofinancovať tento nákup, lebo za takúto cenu nie je možné vozidlo 
zakúpiť, prebehne výberové konanie, podľa toho sa uvidí, či sa použije celá navýšená suma. Ramenový nakladač 
už dosluhuje, budeme musieť toto vozidlo tiež vyradiť.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
zmenu rozpočtu č. 2/2017 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta 
Oravcová, Dušan Poliak 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 6
Zámer prenájmu nehnuteľnosti bol schválený na minulom zasadnutí OZ, v tomto bode je potrebné schváliť 
samotný prenájom, jedná sa o priestory v požiarnej zbrojnici pre žiadateľa Branislava Lehotského.
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Pavel Holbus -  doporučuje neschváliť prenájom, zistil si o tomto človeku nejaké veci, myslí si, že by neuhrádzal 
nájomné.
Dušan Cibuľová -  doporučuje prenájom schváliť zatiaľ na kratšiu dobu, aspoň vyskúšať.
Pavel Holbus -  hasiči túto miestnosť chcú využiť na ukladania a archiváciu dokumentov.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Pribylina a to:
nájom nebytových priestorov v požiarnej zbrojnici na Družstevnej ulici č. 482/23 v katastrálnom území 
Pribylina, obec Pribylina, nachádzajúcej sa na pozemku pare. č. KN-C 3426, Branislavovi Lehotskému, Ulica 
Emila Janotku 16/2, Pribylina za účelom skladových priestorov, za nájomné vo výške 7,63 EUR/m2 /ročne.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: 0
Proti: Ing. Miroslav Beharka, Pavel Holbus 2
Zdržal sa: Dušana Cibuľová, Mgr. Iveta Oravcová, Dušan Poliak 3

Výsledok hlasovania: Návrh nebol prijatý

K bodu 7
Starosta obce informoval, že nakoľko naše vozidlo na zber odpadu nie je schopné prevádzky, máme teraz 

zapožičané na odskúšanie jazdené vozidlo od predajcu REDOX Lučenec za nájomné 160€ s DPH/deň. Dali sme 
ho otestovať do servisu, na základe zistených chýb sa znížila cena oproti pôvodnej ponuke. Je pripravená 
zmluva na cenu 63.8886 oproti pôvodnej 70.2006 s DPH, nájomné sa uhradí zvlášť. Nakoľko oprava starého 
vozidla je nerentabilná, navrhuje sa toto vyradiť.
Mgr. Ivete Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
1. zakúpenie vozidla na zber a zvoz komunálneho odpadu v cene do 70.2006 s DPH
2. vyradenie vozidla LIAZ BOBOR 16.2 -  LM354BJ

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta 
Oravcová, Dušan Poliak 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 8
V tomto bode bolo prejednané nasledovné:

- vypracovanie projektovej dokumentácie na oplotenie ihriska -  na základe uznesenia z predchádzajúceho OZ je 
vypracovaný návrh, kde sa uvažuje s betónovým oplotením vo výške 2m s osadením štyroch brán, návrh bol 
rozoslaný poslancom. Cenová kalkulácia je 25.697,976, je potrebné vyjadriť sa k tomuto pred prípravou 
projektovej dokumentácie, teraz je na to priestor, aby sa prípadné pripomienky zapracovali, potom už nebude 
možná zmena. Upozorňuje, aby sa veci dali na správnu mieru, aby žiadateľom bola TJ, obec vybaví všetky 
povolenia, čo sa týka hmotnej zodpovednosti, tiež to bude TJ. Nevie, či dvojmetrový plot niekomu pomôže, 
treba to zvážiť, suma je dosť zaujímavá. Zasahuje sa tam aj do ochranných pásiem vody.
- je vyhlásená výzva na dotáciu zo štátneho rozpočtu pre požiarne zbrojnice, je možné získať max. 30.0006, 
uchádzame sa o poskytnutie na projekty na výmenu okenných a dverových otvorov a kúrenia, žiadosť treba 
predložiť do 31.08.2017. K tomuto je potrebné prijať uznesenie na dofinancovanie vo výške 5% z vlastných 
zdrojov. Zmena v rozpočte by sa urobila tak, že z položky cesta Sever by sa vzalo 1.5006 na položku príspevok 
hasičom.
Pavel Holbus -  bolo zasadnutie hasičov s MV SR, ktorého sa on zúčastnil, prejednávali sa tam aj tieto dotácie, 
ktoré sú určené na obnovu požiarnych zbrojníc. Uchádzať by sa malo 1300 zborov, asi nie všetci sa zapoja, je 
určený balík financií na túto dotáciu. Je potrebné vymeniť okná vo veľkej sále a vstupné dvere pre techniku, 
ktorá musí byť stále pojazdná. Plynové kúrenie by sa malo rozšíriť aj na horné poschodie, 
starosta obce -  disponibilný objem zdrojov na túto dotáciu je 10 000 0006, maximálna výška dotácie je 30.0006. 
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
s ú h l a s í
so zabezpečením povinného spolufinancovania projektu technického zhodnotenia budovy požiarnej zbrojnice 
minimálne vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov, t.j. 1500 6 z vlastných prostriedkov.
Rozpočtová zmena sa uskutoční:
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- rekonštrukcia miestnej komunikácie Sever: - 1,500€ a presúva sa na
- Dobrovoľný hasičský zbor: + 1.500€ - spolufínancovaný projekt

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta 
Oravcová, Dušan Poliak 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

- žiadosť p. Miroslava Slováka o vybudovanie ďalšieho domového vjazdu do dvora rodinného domu. Je to 
presne to, na čo upozorňoval, že keď je schválená projektová dokumentácia, nie je možné ju už potom meniť. 
Každá stavba nie je tajnou záležitosťou, prejednáva sa aj na OZ, občania boli vyzvaní, aby sa k tomuto vyjadrili, 
projektant si všetko prešiel, kde nevidel bráničku, tam nemohol vedieť, že je potrebný vjazd. Pán Slovák má dva 
vjazdy vybudované tak, ako boli v čase prípravy urobené bráničky.

K bodu 9
V diskusii vystúpili nasledovní:

Jaroslav Jurík -  zaujíma ho, či budú vymenené aj stoly v MŠ za tých 90.000€?
starosta obce -  nikdy sa nehovorilo o takej sume, projekt bol na znižovanie energetickej náročnosti budovy, ako 
práce naviac boli zahrnuté všetky požiadavky, p. Hricová predložila cenový návrh na dotáciu na dokúpenie 
potrebného vybavenia priestorov MŠ, toto bolo na dnešnom rokovaní schválené, teda vyhovelo sa každej 
požiadavke.
Jaroslav Jurík -  či by nebolo možné vybudovať plot na ťutbalovom ihrisku až za vodu?
starosta obce -  je spracovaný návrh, treba dať pripomienky, stavebníkom bude TJ, projektant nakreslí každú 
zmenu, treba zvážiť, či to bude reálne. Toto je návrh, tu je priestor, aby sa každý vyjadril, potom už zmena 
nebude možná.
Jaroslav Jurík -  on nechce, aby sa oplotilo ihrisko, ale aby sa presunuli peniaze a aby sa vysypal makadam na 
hokejové ihrisko za školou.
starosta obce -  doporučuje, aby priestor hokejového ihriska mal svojho pána, lebo už boli financie uvoľnené, 
urobená projektová dokumentácia a stavebné povolenie. Treba presvedčiť okolie, že je to potrebná záležitosť. 
Jaroslav Jurík -  on je ochotný to vykosiť, každý dobre vieme, ako to skončilo, nechce to kvôli sebe, ale kvôli 
deťom. Boli tam iní ľudia, ktorí sa tak zachovali.
starosta obce -  ako sa potom urobí ľadová plocha na makadame? Treba napísať žiadosť o prerokuje sa na OZ. 
Pavel Holbus -  tiež je za to, aby sa ihrisko urobilo, napíšte žiadosť.
Jaroslav Jurík -  chce sa opýtať, či je pravda, že si starosta chystá ATC po volebnom období pre seba? 
starosta obce -  on nemá takú ambíciu, nikdy o tom nerozmýšľal, majetok obce sa prenajíma na základe 
uznesenia OZ.
Zdenka Račková -  p. Slovák teda už nemá šancu, keď je schválená projektová dokumentácia? 
starosta obce -  dva vjazdy sa vybudovali, ak si zaplatí, tak Cestné stavby dorobia vjazd aj jemu ako ostatným 
občanom. Z technického hľadiska je lepšie, keď sa to urobí vcelku až ku budove, bolo mu povedané, že obec 
súhlasí, ak sa dohodne s Cestnými stavbami.
Jaroslav Jurík -  nebude sa opravovať zámková dlažba na ceste ponad breh?
starosta obce -  treba sa pozrieť, kto vyrezal brehový porast a či predmetom zmluvy bolo aj spevnenie brehov? 
Ten brehový porast tam na niečo slúži. Ak bude v havarijnom stave, bude sa musieť opraviť, ale predmetom 
zmluvy nebolo spevnenie brehov.

K bodu 10
Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19,20 hod.

Zapísala:
Anna Račková

Overovatelia:
Ing. Miroslav Beharka 
Dušan Poliak
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